Only people who earn a lot of money are successful. 

	In my opinion not only people who make a lot of money can be called successful.
	По моему мнению, не только люди, которые зарабатывают много денег, могут называться успешными.

	First of all there are a lot of different definitions of success.
	Прежде всего, есть много разных определений успеха.

	For example, I consider successful people those who have good health, loving family, reliable friends and then perhaps a lot of money.
	Например, я считаю успешными людьми тех, у кого хорошее здоровье, любящая семья, надежные друзья и, возможно, много денег.

	Second, I would also call happy people successful.
	Во-вторых, я бы также назвал счастливых людей успешными.

	For instance, if one asks a person who works hard to make a lot money, “Why are you doing it?”,  then the answer  is going to be, “To be happy.”
	Например, если спросить человека, который много работает, чтобы заработать много денег: «Зачем ты это делаешь?», Тогда ответ будет: «Быть счастливым».

	So, all those listed above things are meant to make a person happy and by my perception successful.
	Итак, все перечисленные вещи предназначены для того, чтобы сделать человека счастливым и, по моему мнению, успешным.
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